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Per mail voorgelegd : Vraag / Melding Gebiedsmanagement Haarlemmermeer Noord 

 

Nieuwemeer 10 april 2023 

 

Onderwerp: Onduidelijkheid Werkzaamheden Nieuwe Meer en Bovenlandjes 

Koekoekslaan 
 

Geachte heer Heuberger en mevrouw Vijfscha�, 

 

In het overzicht met Verkeersmaatregelen en Werkzaamheden (op HalloBadhoevedorp) vind ik 

onderstaande punten niet terug, )jdens een rond ritje heb ik bijgeplaatste foto’s gemaakt. Om 

voorgaande redenen/vragen leg ik u dit per mail voor. 

 

Er vind een Fietspad afslui)ng plaats, zie onderstaande foto , Wat is hier over te melden en waarom 

staat dit niet in uw overzicht ? Het gaat hier om een Hoofd fietspad . 

 
 

Tevens vinden er allerlei werkzaamheden plaats bij en om de Oude Haagse weg, zie foto’s en eerder 

mailtje met vragen van gelijke strekking, oa. Ivm de vele picketpaaltjes. 

 

Er zijn voor het aangelegde plateau in de Bocht/afrit A4 rich)ng Amsterdam (zie onderstaande foto)   

 

 
 

een groot aantal jonge berken bomen (minimaal 50 stuks) verwijderd,. Welke afspraken zijn 

hierover gemaakt inzake herplant ? 
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Waar dient dit plateau voor en voor welke ,jd ligt dit hier ? 

 

Tevens is er een in- / uitrit voor- en naar het plateau aangelegd, (zie onderstaande foto), dit hee� 

NIETS te maken met de plannen voor een oversteek, dus graag zie ik hier ook een (vergunning) 

onderbouwing voor, omdat dit nogal wat gevaar oplevert voor de fietsers en passerend HOV. 

 

 
 

Langs de Oude Haagse weg kijkend rich)ng Amsterdam zijn aan de rechterzijde al heel veel bomen 

en struiken verwijderd, dit maakt deel uit van de Ecologische zone en de rand van de beschu9ng / 

begroeing en afscherming van de Bovenlandjes. Zie onderstaande foto. 

 

 
 

Hier wil ik graag ALLE ins en out van weten want dit lijkt mij volledig in strijd met de geldende 

afspraken tav dit gebied en hiervoor heb ik waarschijnlijk alle vergunning aanvragen gemist, dus 

graag ontvang ik die als nog. 
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Tevens staan er in de Bovenlandjes een groot aantal paaltjes met lintjes, wat is hier de bedoeling van 

en/of de reden voor ? Zie beide foto’s hieronder 

 

   
 

Omdat dit een beschermd gebied betre� wat onderdeel is van de Ecologische zone en een Groen 

Cultuur historische bestemming hee�, maken wij ons er grote zorgen over. 

 

Ik kijk uit naar uw reac)e(s), vanaf 15 april gaan wij weer varen met onze Veerpont en ik wil graag 

geruststellende antwoorden kunnen geven op te verwachten vragen van bezoekers, ik maak me nu 

nl. grote zorgen. 

 

Hoogachtend 

 

Erik Hoogenboom 

Nieuwe Meer 

 

 

CC          Bestuur Buurtvereniging Nieuwe Meer 

                Vereniging Oeverlanden Moet Blijven 

 

PS De plannen voor vervangen Oude Haagsebrug zijn nog in plan fase en voorgemelde zaken vallen 

allemaal buiten het daarbij behorende plangebied. 

 


